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Spørgsmål nr. 715 (Alm. del) fra Folketingets Udlændinge- og Integra-

tionsudvalg:  

 

”Hvor mange politifolk er uddannet på udlændingelovsområdet 
i politikredsene?” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 

udtalelse fra Rigspolitiet, der har oplyst følgende: 

 

”Rigspolitiet kan oplyse, at alle polititjenestemænd har modta-
get grundlæggende uddannelse på udlændingeområdet, og der 
undervises/uddannes yderligere inden for udlændingeområdet 
på politiets efter- og videreuddannelse.” 

 

Der henvises i øvrigt til Justitsministeriets samtidige besvarelse af spørgs-

mål nr. 711 og nr. 718 (Alm. del) fra Folketingets Udlændinge- og Integra-

tionsudvalg. 

 

 


